
 
 
REFERAT STYREMØTE 
 
 
Møtested 

 
Oppegård IL klubbhus - Helgesalen       

Dato: Tirsdag 6.10.2020 
Tid: 19.00-21.00 
 

Til stede 
  

Nina Vøllestad, Jan Thomas Birkeland, Oskar A. Kleven, Arild Hepsø, Andreas Jeksrud, Anne-
Lise Sørli  
Dessuten deltok:  
Morten Roa 
Sissel Grønsæter fra Nordre Follo kommune 
 

Forfall 
 

Ragnhild Riis, Ida Westgaard 

Referent 
 

Trond 

 
Dato neste 
møte 
 

 
Styremøte 3.11 kl 18-19 Quality hotel Mastemyr 
Klubbmøte 3.11 samme sted fra kl 19 
Julemøte 8/12 med start kl 18:00                 

 
Nr.: Sak: Ansvar: 
1 Godkjenning av referat for styremøte 8. sept 2020 

 
Referatet ble godkjent med en justering i vedtaksteksten i pkt 1.  
 

 

2 Oppfølging av vedtak fra årsmøtet 
 
Gjennomføring av klubbmøte: 

 
Dato: 3.10 kl 19 - 21 
Sted: Quality hotel Mastemyr  
Sende epost til klubbene med påmelding. 

 
Agenda: 
 
Hovedsak:: Prinsipper for tildeling av treningstider. 

Vi legger opp til diskusjon rundt de te spørsmålene i Saksdokumentet 
til årsmøtet. 
 

Andre temaer:  
a) Avtaler mellom idrettslag og kommunen 

Informere om hvordan idrettsrådet jobber, med utgangspunkt i arbeidet 
som gjøres med fotballklubbene 

b) Anleggsstrategien 
c) Informasjon om LAM  

 

 
 
 
 
 
 
Trond 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3 Fordeling av LAM midler 
Det var kommet inn søknader for kr 384.000. Tilgjengelig beløp som er 
tilgjengelig er 5% av totalbeløpet, dvs kr. 238.797.  
 

 
 
 
 
 
 



Oskar og Arild la fram forslag til vurdering og prioritering av søknadene. Alle 
søknadene ble vurdert å falle innenfor kriteriene. Det ble reist spørsmål om vi 
bør få en tilbakemelding på hvordan midlene er benyttet.  
 
Nina presenterte utfordringene ved idrettsregisteringen for ulike aktiviteter. Det 
er utfordringer med å få riktige tall for idrettskolene og aktivistene under 
Allianselagene. I tillegg er det noen feil for enkelte idrettslag. Forslag til 
korrigeringer ble gjennomgått.  
 
Vedtak 1 særskilt tildeling: 
Det fremlagte forslaget ble godkjent. Det skal innhentes en rapport fra de som 
har fått særskilt om effekten av tildelingen. 
 
Vedtak 2: 
Hodestøtte beregnes med de korreksjoner som var fremlagt. . 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

4 Høring – Temaplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 
Kommunen har satt høringsfrist til 15. okt. Innspill til momenter og 
kommentarer til temaplanen ble presentert.   
 
Hovedinntrykket er at dette er en god plan som kan fungere godt. Det fremkom 
i tillegg kommenterer til enkelte punkter/deler:  
 
 
Vedtak: Utkast til høringssvar sendes på epost.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Nina og Morten 

5 Delegater til kretstinget 24. okt 
 
NFIR stiller med 4 delegater, det må være to kvinner og to menn. Fra styret 
stiller Jan Thomas og Nina. Vi har fått inn forslag på 3 menn fra Kolbotn IL og 
Oppegård IL. I tillegg har Ski IL Friidrett sendt inn forslag på en delegat som 
dessverre er for ung. For å opprettholde kravet om minst to kvinner, blir det 
dermed kun en fra idrettslagene.  
 
Vedtak- Disse stiller: 
Nina Vøllestad 
Jan Thomas Birkeland 
En fra Kolbotn IL 
Anne Lise Sørli 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6 Uttalelsen vedrørende Langhus idrettspark 
 
Vi var bedt om å uttale oss om prioritering av idrettsanleggene som planlegges 
i Langhus idrettspark. Utkast til brev ble gjennomgått. Det var generell enighet 
om at planene er gode og interessante. Per i dag kan kun svømmehallen 
vurderes som prioritert anlegg. De øvre delene av planen må inn i vurderingen 
sammen med øvrige anleggsbehov og –planer.  
 
Vedtak: Brevet godkjent med liten endring 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

7 Orienteringssaker 
 

• Saker vedtatt av kommunestyret i september:  
o Partnerskapsavtalen. Underskrives onsdag 14. okt  

 

 
 

 
 



o Søknad om økonomisk håndsrekning. Det var sendt brev fra 
daglig leder og epost fra Oskar.  
 
Kommunens vedtok at: 

 Ingen lag og foreninger i Nordre Follo kommune vil bli 
fakturert for leie av kommunens lokaler fra 12. mars og 
til 2. juni.  

 det faktureres som vanlig etter vedtatte gebyrer og 
priser resten av 2020.  

 dersom det oppstår betalingsvansker ftilbys 
betalingsutsettelse eller sletting av utestående leie.  
 

o Fritidskort/Tilskuddsordning.  
 

• Møte med svømmeklubbene 1. okt  
Det blir kritisk for svømmeidretten når langhus bad stenges 1.1.2022. 
Det gjøres et arbeid nå for å se på muligheter for å fortsatt kunne tilby 
svømmerne treningstid. Oppfølgingsmøte 27.10 
 

• Tilskuddsmidler på 2.0 millioner jf kommunestyre 17/6: Idrettsrådets 
prioritering iverksettes av kommunen. 

 
8 Daglig leder om 

• Protokollen fra årsmøte er sendt til underskrift. 
• Forslag til årshjul er under utarbeidelse. 
• Deltar på ALLE MED DUGNAD 19.11 
• BLI MED søknad er sendt. Læringsarena. Kommunen venter på svar.  
• Deltakelse på møte om Temaplan for frivillighet. 
• Drifts- og leieavtaler. 
• Befaring Kolbotn skole 
• Daglig lederforum SNØ – og alliansen for 16 IR rundt i landet 

 

 
 
 
 
 
 

 


